
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 21/1/2025 
 

Του:  Βιλιάρδου Βασίλειου, Βουλευτή Β1' Βορείου Τομέα Αθηνών 
  

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό  Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
 Τον κ. Υπουργό  Ανάπτυξης 
 

ΘΕΜΑ:  «Ανάγκη διευκρινίσεων για το ρόλο του Ταμείου Χρηματοπιστωτικής 

Σταθερότητας (ΤΧΣ) και της εταιρείας ‘’PQH’’ στη διαδικασία της εκκαθάρισης των  
πτωχευμένων τραπεζών» 

 

 

Κύριοι Υπουργοί, 

Το ΤΧΣ, από το 2011, έχει στηρίξει κεφαλαιακά το ελληνικό τραπεζικό σύστημα, 

συμπεριλαμβανομένων των κεφαλαίων που αποσκοπούσαν στην κάλυψη του ‘’funding gap’’, 

του χρηματοδοτικού, δηλαδή, κενού, που προέκυψε, μετά τη διάσπαση ορισμένων  τραπεζών 

σε «καλές» και «κακές» (‘’good’’/’’bad’’). Το 2016 ιδρύθηκε η εταιρεία ‘’PQH’’, η οποία 

διορίστηκε από την Τράπεζα της Ελλάδος, ως Ενιαίος Ειδικός Εκκαθαριστής για όσα εγχώρια 

πιστωτικά ιδρύματα βρίσκονταν σε εκκαθάριση (τότε 20, σήμερα 17). Ουσιαστικός στόχος του 

ως άνω διορισμού ήταν η ανάκτηση των κεφαλαίων που είχαν καλύψει το σχετικό 

χρηματοδοτικό κενό (‘’funding gap’’). 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

 

1. Ποιο είναι το συνολικό ύψος των κεφαλαίων, ανά τράπεζα, που χορήγησε το ΤΧΣ αλλά και 

το ΤΕΚΕ ( Ταμείο Εγγύησης Καταθέσεων – Επενδύσεων ) για την κάλυψη του χρηματοδοτικού 

κενού (‘’funding gap’’) από τον διαχωρισμό «καλών» και «κακών» τραπεζών; 

2. Ποιο είναι το ύψος των κεφαλαίων που έχουν εισπραχτεί – ανακτηθεί, από κάθε μια από τις 

ανωτέρω τράπεζες, μέχρι την 31/12/2024; 

3. Ποιο είναι το ύψος των απαιτήσεων, ανά τράπεζα, κατά την 31/12/2024 και ποιο είναι το 

εκτιμώμενο ανακτήσιμο ποσό, που προβλέπεται ότι θα εισπραχτεί από το ΤΧΣ και το ΡQΗ; 

4. Ποιο είναι το ύψος των προμηθειών που έχει λάβει η εταιρεία ‘’PQH Ενιαία Ειδική 

Εκκαθάριση ΑΕ’’, ως εκκαθαριστής ή ως υπεργολάβος εκκαθάρισης, ανά τράπεζα ευρισκόμενη 

υπό εκκαθάριση; 
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5. Ποιες είναι οι εκτιμήσεις για την ποιότητα και την ταχύτητα του έργου της εταιρείας ‘’PQH’’ 

από την Τράπεζα της Ελλάδος και ποιες πρωτοβουλίες προτίθεται να λάβει η εν λόγω Κεντρική 

Τράπεζα του ελληνικού τραπεζικού συστήματος για την επίσπευση ενός έργου, που σε λίγους 

μήνες, συμπληρώνει εννέα χρόνια, συμπεριλαμβανομένης της αντικατάστασης της ‘’PQH’’ από 

άλλον εκκαθαριστή; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

ΒΙΛΙΑΡΔΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

 

  

 

 

 

 

 




